

Herbal Aloe Body Care



Ordering Details

订购详情

Everyday Soothing
Hand & Body Lotion
200ml #0378

Everyday Soothing Gel
200ml #0379

Everyday Soothing Spray
200ml #0495

Everyday Body Wash
400ml #0493

Herbalife's Herbal Aloe range of personal-care formulas combines the soothing properties of the whole-leaf aloe with herbal extract to help your skin look and feel its best.

Herbal Aloe Everyday Body Wash is a gentle, lathering liquid cleanser. It can be used on a sponge or loofah in the shower, or added to bath water for a soothing Herbal Aloe bath.

Herbal Aloe Everyday Soothing Gel is a fast-penetrating, non-sticky gel that lightly moisturises and helps provide relief from skin irritation, minor abrasions, cuts and insect bites.

Herbal Aloe Everyday Soothing Spray is a refreshing burst of aloe after shower or bath, or anytime. The spray-on form is also great for sun overexposure and minor skin irritations.

Herbal Aloe Everyday Soothing Hand & Body Lotion is a light, non-greasy formula that provides immediate relief for dry-skin. Its quick-penetrating formula includes shea butter, as well as calendula and chamomile to soothe and relieve chapped skin.

For aloe benefits on the inside of your body, be sure to use our Herbal Aloe Vera Drink Concentrate.

Did you know?

Cleopatra regarded the aloe-vera plant as her beauty secret, and the ancient Egyptians referred to it as "the plant of immortality"

Fast Facts

- Whole-leaf aloe may help soothe and relieve irritated or sore skin
- Contains herbal extracts of chamomile and calendula
- May be used on even the most sensitive skin.

Key Ingredients

- Aloe Vera
- Calendula
- Chamomile

Herbalife的Herbal Aloe系列保养产品备有各种个人保养配方。从整片芦荟精华中萃取的草本精华加上其它植物配方，具有镇静平复肌肤的效果，让您的皮肤更为舒适。

Herbal Aloe Everyday Body Wash 是一种温和、泡沫的液体状沐浴乳。洗澡时用海绵或丝瓜布按摩全身，或加在泡澡中，享受一趟舒缓身心的Herbal Aloe泡泡浴。

Herbal Aloe Everyday Soothing Gel 是一种渗透迅速而不会粘腻的护肤胶，清爽保湿的特性涂在皮肤上，可以舒缓敏感皮肤、轻微擦伤、割伤和虫咬所造成的不适。

Herbal Aloe Everyday Soothing Spray 您可以在洗完澡后或在任何时候喷一喷这清新的芦荟喷雾。它对过度日晒或是轻微的皮肤敏感很有帮助。

Herbal Aloe Everyday Soothing Hand & Body Lotion 是一种清新而不油腻的乳液，让干燥的肌肤得到及时的保湿。它所含有的牛油树脂、金盏花以及洋甘菊能够迅速渗透肌肤，舒缓滋润龟裂的肌肤。

若要身体充分吸收芦荟精华，那么您就应该使用我们的Herbal Aloe Vera Drink Concentrate。

您知道吗？

埃及艳后曾经透露，芦荟就是她的美容秘诀，而古代的埃及人则称芦荟为“永生不老的神奇植物”。

重点须知

- 从整片芦荟精华中萃取的草本精华有助舒缓敏感红肿的皮肤。
- 含有洋甘菊和金盏花的草本精华。
- 即使最敏感的肌肤也适用。

主要成份

- 芦荟
- 金盏花
- 洋甘菊